
ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA - LOCHKOV 

 

Zápis 

z 12. zasedání Zastupitelstva městské části Praha - Lochkov 

ze dne 3.4.2024 
 

Přítomni: Ing. Jiří Rendl, Eva Filipová, Ing. Václav Joudl, František Wais, Karel Pánek, 

Martina Pelikánová, Karel Košař  

 

Tajemnice: Bc. Vladimíra Schwabová  

Omluven: Ing. Jana Filipová, Miroslav Dlouhý 

 

Zapisovatelem pověřena Bc. Vladimíra Schwabová, ověřovatele zápisu byli zvoleni Martina 

Pelikánová, Ing. Václav Joudl. 

  

Zasedání zahájil starosta MČ Praha – Lochkov, Ing. Jiří Rendl. Všichni přítomní zastupitelé 

souhlasili s navrženým upraveným programem.  

Program zasedání Zastupitelstva městské části Praha - Lochkov: 
 

1. Informace k investiční akci – Výstavba nové mateřské školy včetně úpravy rozpočtu 

za duben 2024 

Zastupitelstvo MČ Praha – Lochkov schválilo úpravy rozpočtu za duben roku 2024 dle 

přílohy č.1 – rozpočtové opatření 2. MČ Praha – Lochkov získala dotaci 8 mil. Kč na 

dokončení budované MŠ, která se blíží ke kolaudaci, a to po dokončení přípojek vody, 

kanalizace, elektřiny a telefonního kabelu.   

 

2. Návrh smlouvy o dílo na výtvarnou výmalbu v nové MŠ 

Zastupitelstvo MČ Praha – Lochkov schválilo smlouvu o dílo na výtvarnou výmalbu v nové 

mateřské škole s paní Janou Studničkovou dle cenové nabídky za cenu 113 500,- Kč. 

 

3. Návrh na změnu územního plánu zkráceným způsobem žadatele Bc. Marie 

Brejchové 

Zastupitelstvo MČ Praha – Lochkov souhlasí s navrhovanou změnou územního plánu na 

pozemku parc.č. 247/1 o výměře 3 746 m2 ze stávajícího funkčního využití: PS – Sady, 

zahrady, vinice na funkční využití: OB – čistě obytné podanou k našemu úřadu na základě 

plné moci k zastupování – MR complet s.r.o.. Úřad MČ Praha – Lochkov tuto žádost se 

souhlasným stanoviskem postoupí Magistrátu hl.m. Prahy.  

 

4. Návrh na uzavření smlouvy – závlahový systém v parku u čp. 1 

Zastupitelstvo MČ Praha – Lochkov schválilo objednání závlahového systému v parku za 

budovou úřadu, a to z dešťové nádrže vybudované na zahradě mateřské školy u firmy Meandr 

AZS, s.r.o. dle cenové nabídky za cenu 88 594,38 Kč bez DPH a pověřilo starostu 

objednáním prací. 

 

5. Inventarizace majetku MČ Praha – Lochkov a naší příspěvkové organizace MŠ 

Praha – Lochkov 

Zastupitelstvo MČ Praha – Lochkov bere na vědomí zprávu předsedkyně inventarizační 

komise, kdy inventarizace proběhla ve smyslu §29 a §30 zákona č. 563/91Sb. O účetnictví, ve 

znění pozdějších předpisů. Zůstatky majetkových účtů, účty závazků uvedených v rozvaze 

k roční uzávěrce a všech podrozvahových účtů jsou doloženy rozpisy. Majetek byl zpracován 

v programu Ginis – Maj, ENO a výkaznictví a odevzdán v termínech dle inventarizačního 

pokynu MHMP a příkazu starosty k provedení inventarizace MČ.  



Majetek MŠ Praha – Lochkov inventarizován dle pokynu ředitelky MŠ Praha – Lochkov a 

zkontrolován v rámci kontrolní činnosti u příspěvkové organizace. Vše v pořádku.        

 

6. Různé 

6a) Doplnění směrnice č. 9 – postupy evidence a účtování majetku   

Zastupitelstvo MČ Praha – Lochkov schválilo doplněnou směrnicič.9 o evidenci a účtování 

podrozvahových účtů.   

 

6b) Objednání průkazů energetické náročnosti budov u firmy PKV BUILD s.r.o. 

Zastupitelstvo MČ Praha – Lochkov schválilo objednání služeb – zpracování průkazů 

energetické náročnosti budov, a to Za ovčínem 1, K Lahovské čp.193, U Sladovny čp.  

188,V Oudolku čp. 187 a Cementářská čp.8. 

 

6c) Nákupy pro potřeby JSDH Praha - Lochkov 

Zastupitelstvo MČ Praha – Lochkov schválilo objednání nových baterií do vysílaček za cenu 

3 509,- Kč a nových kovových laviček do šaten za cenu 14 447,- Kč  

 

6d) Výše školné v MŠ Praha – Lochkov na školní rok 2024 - 2025 

Zastupitelstvo MČ Praha – Lochkov se seznámilo s novým pokynem na stanovování školného 

ve školských zařízeních. Na příštím zasedání bude rozhodnuto o výši školného v naší 

příspěvkové organizaci MŠ Praha – Lochkov. Śkolné je v plné výši příjmem školského 

zařízení. 

 

6e) Informace k možnosti využití prostoru v budově čp. 188   

Zastupitelstvo MČ Praha – Lochkov se seznámilo se záměrem využití budovy u sportoviště se 

zaměřením na ruční práce a k využití na setkávání k organizování akcí pro všechny skupiny 

obyvatel naší MČ. Budeme dále jednat o možnostech a představách.       

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Vladimíra Schwabová 


